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P R O T O K Ó Ł Nr II/2014 

z obrad II Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 11 grudnia 2014 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 18 
30

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk 

 

W obradach uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni - Sylwia Szymańska 

Skarbnik Gminy - Elżbieta Wolska 

Radca Prawny - Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Maura Jochymczak  

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Joanna Tekiela 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. – Jacek Chudy 

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Uchwała Nr 3/II/2014 w sprawie liczby i rodzaju stałych komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

5. Uchwała Nr 4/II/2014 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni.  

6. Uchwała Nr 5/II/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu, Infrastruktury, 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

7. Uchwała Nr 6/II/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

8. Uchwała Nr 7/II/2014 w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni. 

9. Uchwała Nr 8/II/2014 w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

10. Uchwała Nr 9/II/2014 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

11. Uchwała Nr 10/II/2014 w sprawie opłaty targowej. 

12. Uchwała Nr 11/II/2014 w sprawie podatku od nieruchomości. 

13. Uchwała Nr 12/II/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy 

14. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie liczby i rodzaju stałych komisji Rady Miejskiej w Blachowni. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu, Infrastruktury, 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Edyta Mandryk otworzyła obrady II Sesji. 

Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia 

obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni przedstawiła porządek obrad. 

Uwag i wniosków do porządku obrad nie było, został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Edyta Mandryk stwierdziła, ze w tym punkcie 

usprawiedliwień nie będzie, ponieważ na sesji obecni są wszyscy radni. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Edyta Mandryk zaproponowała przyjęcie protokołu 

z poprzedniej sesji Nr I/2014 z dnia 1 grudnia 2014 roku bez odczytywania. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 15 głosów „za’. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

Protokół z sesji nr I/2014 z dnia 1 grudnia 2014 roku został przyjęty jednogłośnie 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 
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Ad pkt. 4. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Sebastian Cierpiał – radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków. 

Radny Henryk Kania - radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków. 

Radna Beata Matuszewska – radna nie wyraziła zgody na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków. 

Radny Cezary Osiński - radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków. 

 

Skład Komisji: 

1. Radny Sebastian Cierpiał 

2. Radny Henryk Kania. 

3. Radny Cezary Osiński.  

został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że obecnie trwa analiza dokumentów. 

Przygotowywany jest raport przejęcia dokumentacji, która obecnie znajduje się w Urzędzie. 

Na następnej sesji będzie przedstawiony raport i bilans otwarcia. 

 Ponadto poinformowała, że uczestniczy we wszystkich spotkaniach, na które zapraszany 

jest Burmistrz Blachowni.  

Wczorajszy dzień był dniem otwartym, przyjmowani byli mieszkańcy. Swoją obecnością Urząd 

zaszczyciło czterdzieści osób. Mieszkańcy omawiali swoje problemy. Przedstawionym sprawą 

został nadany tok działania, postępowania. 

 

P. O. Kierownika Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Anna Kulej przedstawiła 

informacje o pracy referatu w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska 

Wiesław Włodawiec przedstawił informacje o pracy referatu w okresie międzysesyjnym 

(informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich i Zarzadzania Kryzysowego Marek Dądela 
przedstawił informacje o pracy referatu w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym Krzysztof Adryjański przedstawił informację 

o pracy ZMK (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 6: 

Radny Tomasz Czech złożył interpelacje w sprawie: 

1. Zatrudniania pracowników w Urzędzie Miejskim. 

Zapytał czy w terminie pomiędzy 17 listopada 2014, a 1 grudnia 2014 roku dokonywane były 

w Urzędzie Miejskim nabory, przyjęcia do pracy? Jakie panowały zasady przy obsadzaniu 

stanowisk? Czy na zasadach konkursów, które zostały rozpoczęte przed wyborami 

samorządowymi? Ile osób zostało przyjętych, przesuniętych na stanowiskach? 

2. Sprzedaży mienia gminnego. 
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Pytał czy w okresie około wyborczym były zbywane działki na rzecz osób fizycznych lub 

prawnych? 

3. Ulicy Miodowej.  

Prosił o doświetlenia ulicy Miodowej na odcinku od „Biedronki” do bloków, ponieważ 

oświetlenie jest niewystarczające, jest ciemno.  

4. Zatrudnienia sekretarza w Gminie.  

Na stronie internetowej Urzędu ostatnia informacja o naborze na to stanowisko była 

zamieszczona we wrześniu. Prosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

5. Budżetu na rok 2015. 

Stwierdził, że w budżecie jest zawartych bardzo dużo inwestycji. Budżet jest niedoszacowany 

przeszło 1,5 miliona złotych.  Prosił Komisje Budżetu, P. Burmistrz i P. Skarbnik 

o pochylenie się nad tym problemem. 

 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelację w sprawie: 

1. Przywrócenia dofinansowania wyjazdu dzieci na basen (przejazdu czy samego wejścia na 

pływalnię). 

2. Inwestycji przy ul. Bankowej. 

Urząd wyraził zgodę na budowę marketu 20 sierpnia br, a budowa rozpoczęła się tuż po 

wyborach. Zapytał czy Urząd brał pod uwagę interes okolicznych mieszkańców, którzy będą 

znosić uciążliwości marketu, czyli parkowanie zmotoryzowanych klientów czy wyładunek 

towaru nierzadko w nocnych porach. 

Czy stroną w postępowaniu zgodnie z KPA była tylko Gmina czy także Spółdzielnia 

Mieszkaniowa? 

Ludzie, którzy nie kryją oburzenia, iż pod ich nosem bez ich wiedzy stawia się obiekt 

handlowy pytają - czy można zatrzymać inwestycję? 

3. Węzła ciepłowniczego.  

Zapytał, kto i dlaczego zezwolił na prowadzenie węzła ciepłowniczego przez tak atrakcyjną 

działkę?  

Prosił o opinię czy działka, pod którą są położone media w tym przypadku rury 

ciepłownicze, traci na wartości? 

4. Składowanych na terenie dawnego zakładu ZEM kontenerów.   

Od jakiegoś czasu jest zgromadzona spora liczba kontenerów. Czy Gmina jest w posiadaniu 

informacji, co znajduje się w kontenerach? Mieszkańcy są zaniepokojeni tym, że są to 

niebezpieczne dla zdrowia odpady metali kolorowych.  

5. Uczniów z niepełnosprawnością.  

Zapytał, dlaczego rodzice dzieci z niepełnosprawnością mają zwracane koszty podróży 

do szkoły w wysokości 0,50 zł za kilometr. W sąsiednich gminach stawka jest wyższa. Prosił 

o wyjaśnienie tej kwestii.  

6. Zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. Długiej w Łojkach z ul. Piastów, 

·ponieważ widoczności kierowców skręcających w ul. Piastów jest niewystarczająca. 

7. Zamiany mieszkań.  

Zaproponował, aby na stronie Urzędu Miejskiego Blachowni stworzyć podstronę np. 

o nazwie „Bank Mieszkań”, gdzie będzie można się dowiedzieć o możliwości zamiany 

lokalu (szczególnie chodzi o zadłużone mieszkania). Bowiem w tym względzie jest 

zainteresowanie zamianą mniejszych na większe lokale za spłatą długu. Być może takie 

działania pozwolą na zmniejszenie ogromnego zadłużenia z tytułu niepłaconych czynszów. 

Wszystko musiałoby być z zachowaniem ustawy ochrony danych osobowych. 

8. Obsadzenia tujami ogrodów działkowych wzdłuż ogrodzenia od strony cmentarza w celu 

zasłonięcia widoku na cmentarz. 

9. Ulicy Bankowej. 
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Stwierdził, że ul. Bankowa jest bardzo zabłocona. Samochody wjeżdżające na teren budowy 

marketu zanieczyszczają ulicę. Prosił o zwrócenie uwagi.  

10. Porządku obrad sesji.  

Prosił P. Przewodniczącą o rozszerzenie porządku poprzez umożliwienie radnym zadawania 

pytań do przedstawianej przez P. Burmistrza informacji międzysesyjnej. 

Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Budowy parkingu przy ul. Żeromskiego 8.  

Zwróciła się z prośbą o budowę parkingu przy ul. Żeromskiego 8 od strony sklepu 

w miejscu obecnego pasa zieleni. Parking jest niezbędny ze względu na duże nasilenie 

ruchu. Parkujące samochody stwarzają zagrożenie dla kierowców i pieszych. 

W przyszłości ruch zwiększy się, ze względu na budowany ryneczek. 

2. Montażu lampy oświetleniowej przy ul. Żeromskiego 2. Przez okres dwóch lat brakuje 

oświetlenia w tym miejscu.  

Radna Małgorzata Bernat złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Budowy marketu przy ul. Bankowej.  

Poinformowała, że część mieszkańców ul. Bankowej obawia się uciążliwości związanej 

z prowadzeniem działalności handlowej w tym miejscu. Pytała, kto wydał zezwolenie 

na budowę tej inwestycji. 

2. Zamontowania słupa ogłoszeniowego przy przystanku autobusowym przy ul. 

Sienkiewicza w okolicy Domu Pomocy Społecznej. 

Radny Jacek Rogut zapytał: 

1. Jak przedstawia się sytuacja mieszkańców bloku w Łojkach, którzy ucierpieli 

z powodu pożaru? Jaką pomoc otrzymali od Gminy? Czy zbliżające się Święta będą 

mogli spędzić w swoim mieszkaniu? Prosił o zapewnienie lokalu i udzielenia pomocy 

finansowej. 

2. Jak przedstawia się sprawa przedszkola w Łojkach oraz jakie kroki zostały podjęte, co do 

dalszego działania przychodni w związku z toczącą się sprawą o eksmisje? 

 

Ad pkt. 7 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały 

w sprawie liczby i rodzaju stałych komisji Rady Miejskiej. 

 

Uchwała Nr 3/II/2014 w sprawie liczby i rodzaju stałych komisji Rady Miejskiej została podjęta 

jednogłośnie 15 głosów „za”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 8 

Kandydatami na członków Komisji Rewizyjnej zostali: Borycka Katarzyna, Cierpiał Sebastian, 

Osiński Cezary, Pyda Paweł, Rogut Jacek. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w 

sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni.  

 

Uchwała Nr 4/II/2014 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni została podjęta jednogłośnie 15 głosów „za”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 9 

Kandydatami na członków Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa zostali: Bernat Małgorzata, Borycka Katarzyna, Cierpiał Sebastian, Czech 
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Tomasz Jan, Hreczański Paweł, Kułakowski Marek, Mandryk Edyta, Matuszewska Beata, Osiński 

Cezary, Pilarz Andrzej, Popczyk Irena, Rećko Tomasz, Rogut Jacek. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w 

sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

 

Uchwała Nr 5/II/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu, Infrastruktury, 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa została podjęta jednogłośnie 15 

głosów „za”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 10  

Kandydatami na członków Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej zostali: Bernat Małgorzata, Borycka Katarzyna, Czech 

Tomasz Jan, Kania Henryk, Kułakowski Marek, Matuszewska Beata, Pilarz Andrzej, Popczyk 

Irena, Pyda Paweł. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w 

sprawie składu osobowego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

 

Uchwała Nr 6/II/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej została podjęta 

jednogłośnie 15 głosów „za”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 11  

Radny Sebastian Cierpiał zaproponował na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Radnego 

Cezarego Osińskiego. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosów „za’. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Radny Tomasz Czech zaproponował na wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Radnego 

Pawła Pydę. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Kandydatura została przyjęta jednogłośnie 15 głosów „za’. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 7/II/2014 w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni została podjęta jednogłośnie 15 głosów „za”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 12  

Radny Tomasz Czech zaproponował na przewodniczącego Komisji Budżetu, Infrastruktury, 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Radnego Marka Kułakowskiego. 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 



 

7  

Kandydatura została przyjęta większością głosów w stosunku 3 głosy „wstrzymuje się” 12 głosów 

„za’. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Radna Katarzyna Borycka zaproponował na przewodniczącego Polityki Społecznej, Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Radnego Andrzeja Pilarza, 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Kandydatura została przyjęta większością głosów w stosunku 1 głos „wstrzymuje się” 14 głosów 

„za’, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 8/II/2014 w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Blachowni została podjęta jednogłośnie 15 głosów „za’. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska 

Wiesław Włodawiec przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Uchwała dotyczy nadania nazwy drodze wewnętrznej, która stanowi własność prywatną.  

Nie stanowi drogi publicznej w rozumieniu przepisów o drogach. Jest to droga wewnętrzna, która 

powstała po podziale działek na podstawie decyzji o warunkach zabudowy.  

W celu zapewnienia prawidłowej obsługi powstałych działek wyznaczono drogę wewnętrzną. 

Współwłaściciele drogi wystąpili o nadanie nazwy drodze „Żurawinowa”. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w 

sprawie w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

 

Uchwała Nr 9/II/2014 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej została podjęta większością 

głosów w stosunku 1 głos „wstrzymuje się” 14 głosów „za’, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

W dotychczas obowiązującej uchwale dzienna stawka przy sprzedaży ze straganu wynosiła 28 zł 

obecnie proponuje się rozbicie opłaty: 

- przy sprzedaży w formie handlu z ręki, kosza, torby - 9,00 zł. 

- przy sprzedaży ze straganu do 8 m 
2
 – 10 zł, od 8 m 

2
 do 30 m 

2
 – 30 zł,  

Opłata za handel z samochodu o ładowności 3,5 tony do tej pory wynosił - 51,00 zł dziennie przy 

sprzedaży z samochodu ładowności powyżej 3,5 - 62,00 zł  

Obecnie przy sprzedaży z samochodu osobowego, dostawczego, przyczepy i innych dziennie: 

40,00 zł.  

Wprowadza się opłaty targowe pobierana poza Targowiskiem „Mój Rynek”, w miejscach do tego 

wyznaczonych: 

1. Przy sprzedaży w formie handlu z ręki, kosza, torby: 9,00 

2. Przy sprzedaży ze straganu, stoiska handlowego, wg zajmowanej powierzchni: 

a) do 8 m² włącznie: 15,00, 

b) od 8 m² do 20 m² włącznie: 30,00, 

c) od 20 m² do 30 m² włącznie: 40,00. 
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3. Przy sprzedaży z samochodu: 

a) samochodu osobowego: 39,00, 

b) z samochodu o ładowności do 3,5 tony włącznie: 51,00, 

c) z samochodu o ładowności powyżej 3,5 tony: 62,00. 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski zapytał, jakie będą pobierane opłaty na starym targowisku zanim 

zostanie otwarty „Mój Rynek”? 

Skarbnik Elżbieta Wolska wyjaśniła, że zgodnie z tabelą: opłaty targowe pobierana poza 

Targowiskiem „Mój Rynek”, w miejscach do tego wyznaczonych. 

Radny Henryk Kania zaproponował obniżenie opłat na targowisku „Mój Rynek”, ponieważ 

handel w Blachowni jest bardzo trudny. Na dotychczasowym targowisku obroty handlowców 

zmniejszyły się. Jeżeli handel na targowisku będzie przynosił dochody opłaty będzie można 

podnieść. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska odpowiedziała, że opłaty będą pobierane w celu utrzymania 

targowiska. Jeżeli zostaną obniżone trzeba będzie przesunąć środki w budżecie na ten cel. 

Radny Jacek Rogut zapytał, od kiedy będzie funkcjonować targowisko?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyjaśniła, że obecnie trwa rozliczenie finansowe 

inwestycji i nie można wskazać daty otwarcia targowiska. 

Radny Cezary Osiński stwierdził, że proponowana opłata na starym targowisku za handel jest 

za wysoka. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w 

sprawie w sprawie opłaty targowej. 

 

Uchwała Nr 10/II/2014 w sprawie opłaty targowej została podjęta większością głosów  

w stosunku 7 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska zaproponowała zmiany do projektu uchwały 

w sprawie podatku do nieruchomości polegające na utrzymaniu stawek przyjętych w poprzednim 

roku za wyjątkiem stawek od budowli związanych z gospodarką ściekową, które proponowała 

obniżyć. Wpłynie to na obniżenie opłat za ścieki dla mieszkańców.  

 

W tym punkcie sesję opuściła Radna Katarzyna Borycka. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryka przedstawił projekt uchwały w sprawie 

podatku od nieruchomości po zmianach. 

 

Uchwała Nr 11/II/2014 w sprawie podatku od nieruchomości została podjęta jednogłośnie 14 

głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 16 

Skarbnik Elżbieta Wolska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały: 

Zwiększa się planowane dochody i wydatki ogółem o 71 997,00 zł, w tym: 

Wprowadza się rezerwę części oświatowej subwencji ogólnej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne świetlic szkolnych: 30 

936,00 zł, 

Wprowadza się rezerwę części oświatowej subwencji ogólnej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne pomieszczeń do nauki 

dzieci 6-letnich: 24 269,00 zł, 
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Dokonuje się przesunięcia wydatków na kwotę 62 020,00 zł, w tym: 

Wyprowadza się realizację zadania inwestycyjnego “ Modernizacja boiska do piłki nożne w 

miejscowości Konradów w gminie Blachownia “ na kwotę 62 020,00 zł, 

Zwiększa się wydatki na bieżące utrzymanie dróg gminnych o kwotę 62 020,00 zł, ponieważ na 

podstawie wyroku Sądu Gmina jest zobowiązana do wypłaty należności Firmie Hucz 

za wykonane roboty budowlane: parking, budowę ul. Modrzewiowej. Sprawa była sporna została 

zakończona wyrokiem Sądu. Należność główna wynosi ok. 98 tyś zł plus odsetki ustawowe. ok. 

48 tyś. zł. 

 

Uchwała Nr 12/II/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy została podjęta jednogłośnie 14 

głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 17 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na interpelacje i wnioski 

radnych: 

Radnemu Tomaszowi Czech w sprawie: 

1. Zatrudnienia nowych pracowników w okresie od 17 listopada do 1 grudnia 2014 roku 

odpowiedziała, że zatrudniono trzech pracowników na etatach pomoc administracyjna. 

Umowy o prace zostały zawarte na czas nieokreślony. Możliwość zatrudnienia tych 

pracowników poza konkursem reguluje ustawa o pracownikach samorządowych. Osoby 

zostały zatrudnione w Referatach: Finansowym, Spraw Obywatelskich i Zamówień 

Publicznych. 

2. Sprzedaży mienia gminnego w okresie okołowyborczym poinformowała, że 12 listopada br. 

została sprzedana działka na rogu ul. Wczasowej i ul. Sienkiewicza i działka przy ul. 

Kubowicza (działki były przeznaczone do sprzedaży uchwałą Rady Miejskiej). Poza tym 

sprzedaży w tym okresie nie było.  

3. Doświetlenia ulicy Miodowej odpowiedziała, że wniosek będzie wzięty pod uwagę przy 

konstruowaniu autopoprawki do budżetu.  

4. Zatrudnienia sekretarza w Gminie wyjaśniła, że P. Ujma została powołana na stanowisko 

burmistrza ze stanowiska sekretarza gminy. Miała prawo powrotu na stanowisko zgodne 

z wynagrodzeniem, jakie otrzymywała. Jest zatrudniona w Urzędzie na stanowisku pracy 

zgodnym z wynagrodzeniem, jakie otrzymywała, jako sekretarz. 

W najbliższym czasie będzie ogłoszony konkurs na stanowisko sekretarza. 

5. Budżetu poinformowała, że obecnie trwają prace nad budżetem. Jest w przygotowaniu 

autoprawka. Do 15 grudnia zostanie przekazanym radnym.  

 

Radny Jacek Rogut prosił o informacje kierowników referatów czy była potrzeba zatrudnienia 

pracowników? 

 

P. O. Kierownika Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Anna Kulej odpowiedziała, 

że w referacie została zatrudniona jedna osoba. Pomoc administracyjna jest potrzebna, ponieważ 

nie ma pełnej obsady. W referacie nie ma osoby na stanowisku kierownika. 

 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich i Zarzadzania Kryzysowego Marek Dądela 

Odpowiedział, że wystąpił na piśmie do Burmistrza o dodatkowego pracownika do pomocy przy 

działalności gospodarczej. Widzi potrzebę zatrudnienia pracownika.  

 

Radny Tomasz Czech stwierdził, że budzi jego zdziwienie fakt, iż w momencie, kiedy jest 

rozstrzygnięcie wyborów zostają zatrudnione trzy osoby. Zatrudnienie tych osób będzie 

skutkowało zmianami w budżecie.  
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Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyjaśniła, że sytuacja ta ja bardzo zaskoczyła nie była 

na to przygotowana. Było to przed nią ukrywane. W trakcie przygotowania jest nowy regulamin 

organizacyjny. Pewne zmiany są konieczne.  

Nawiązała do wypowiedzi P. Dądeli i dodała, że do pomocy w działalności gospodarczej jest 

zatrudniona osoba na ½ etatu. 

 

Skarbnik Elżbieta Wolska poinformowała, że nie wiedziała o zatrudnieniu tych osób. 

Spowodowało to konieczność przesunięć w budżecie.  

 

Radny Tomasz Czech uważa, że w przyszłości nabór pracowników w Urzędzie powinien być 

bardziej przejrzysty.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że tuż przed zaprzysiężeniem 

Kierownik Referatu Organizacyjnego została przeniesiona do ZMK z wynagrodzeniem, jakie 

otrzymywała. Kierownik ZMK został postawiony w takiej sytuacji, że musiał tego pracownika 

przyjąć, a nie miał na to środków. Na zasadzie porozumienia udało się obniżyć wynagrodzenie. 

Zostaliśmy postawienie w sytuacjach, których się nie spodziewaliśmy. Wszystkie sprawy zostaną 

wyjaśnione w raporcie, który jest w trakcie przygotowania.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na pozostałe interpelacje 

i wnioski radnych: 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

1. Przywrócenia dofinansowania wyjazdu dzieci na basen odpowiedziała, że w tej sprawie 

prowadzi rozmowy. Uważa, że problemów z przywróceniem dofinansowania nie będzie.  

2. Marketu przy ul. Bankowej. Nie ma możliwości zatrzymania inwestycji. Pozwolenia zostały 

wydane sytuacja jest nie do odwrócenia.  

3. Węzła ciepłowniczego Kierownik Referatu Wiesław Włodawiec poinformował, że decyzja 

o warunkach zabudowy została wydana, ponieważ nie było podstaw prawnych żeby 

odmówić podmiotowi, który się o nią starał.  

4. Składowanych na terenie dawnego zakładu ZEM kontenerów wyjaśniła, że pracownicy 

Urzędu nie mają kompetencji do przeprowadzenia kontroli. W tej sprawie zostanie 

skierowane pismo Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska o przeprowadzenie 

kontroli. 

5. Dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkoły odpowiedziała, że w naszej gminie zwarte 

zostały umowy na zwrot kosztu dojazdu dzieci. W innych gminach opłata jest czterokrotnie 

wyższa. Sprawa zostanie wyjaśniona. 

Ponadto jest do rozwiązania problem z dowozem dziecka niepełnosprawnego busem, 

ponieważ matka dziecka była przekonana, że busem będzie jeździł również opiekun.  

Pozostali rodzice dzieci nie są zainteresowani dowozem dzieci busem. Zatrudnienie 

opiekunki dla jednego dziecka jest kosztowne. Zostanie zorganizowane spotkanie z 

rodzicami w celu wypracowania rozwiązania tych kwestii.  

6. Zamiany mieszkań, stworzenia „Banku mieszkań” stwierdziła, że jest to dobry pomysł. 

Problem z mieszkaniami jest duży rodziny wielodzietne chcą zamienić mieszkanie na 

większe. Rodziny z bloku nr 16 przy ul. Sienkiewicza również chcą zamienić mieszkanie ze 

względu na wysoki czynsz. Trzeba będzie znaleźć rozwiązania problemu. 

7. Zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. Długiej w Łojkach z ul. Piastów, 

·poinformowała, że lustro jest zamontowane zostanie sprawdzone czy prawidłowo jest 

zamontowane.  
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8. Obsadzenia tujami ogrodów działkowych wzdłuż ogrodzenia od strony cmentarza wyjaśniła, 

że pomiędzy chodnikiem, a ogrodzeniem jest zbyt wąski pas. Posadzenie drzew może 

spowodować podnoszenie kostki przez korzenie.  

9. Ulicy Bankowej odpowiedział, że Firma prowadzące prace budowlane zostanie zobowiązana 

do posprzątania ulicy.  

 

Radnej Katarzynie Boreckiej w sprawie: 

1. Zamontowania lampy poinformowała, że lampa zostanie zamontowana. 

2. Parkingi przy ul. Żeromskiego wyjaśniła, że należy sprawdzić organizacje ruchu w tym 

rejonie. Wniosek zostanie rozważony przy konstruowaniu budżetu. 

 

Radnej Małgorzacie Bernat w sprawie słupa ogłoszeniowego odpowiedziała, że w przyszłym 

roku słup zostanie zamontowany. 

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie: 

1. Rodzin poszkodowanych w pożarze poinformowała, że nie ma możliwości, aby 

rodzina z dzieckiem powróciła do mieszkania. Obecnie wymieniany jest komin.  

Kierownik ZMK dodał, że w celu wyjaśnienia okoliczności pożaru w mieszkaniu 

były prowadzone kontrole przez wielu ekspertów, co miało wpływ na przerwanie 

prac przy wymianie komina. Firma deklaruje, że w poniedziałek będą mogli 

powrócić 

do mieszkania.   

Mieszkance, której spaliło się mieszkanie został przydzielony lokal mieszkalny, 

otrzyma wsparcie finansowe oraz pomoc przy remoncie mieszkania.  

2. Przychodni w Łojkach poinformowała, że trwają cały czas procesy sądowe. W celu 

wypracowania ugody z P. Olszewską na rozprawę w sprawie apelacji od eksmisji do 

Sądu Apelacyjnego został złożony wniosek o odroczenie rozprawy z zamiarem 

podjęcia ugody. Sprawa została odroczona, ponieważ P. Olszewska złożyła wniosek 

o zmianę składu sędziowskiego.  

 

Ad pkt. 18 
Radny Marek Kułakowski jest zaniepokojony tym, że handlowcy nie będą mogli przenieść się 

na targowisko, ponieważ na rynku nie będzie można dokonywać zmian, gdyż nie otrzymamy 

zwrotu dotacji.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że problemem jest to, że 50 % 

targowiska przeznaczona jest na handel płodami rolnymi. Na etapie projektu można było 

przeprowadzić konsultacje i wypracować wspólne stanowisko. Dzisiaj trzeba zrobić wszystko 

żeby ryneczek zaczął funkcjonować. Trudno w tej chwili odpowiedzieć czy będzie można 

rozbudować istniejące budynki czy melaminy.  

 

Radna Małgorzata Borycka prosiła o zamontowanie lustra drogowego przy wyjeździe z bloków 

przy ul. Sienkiewicza naprzeciwko „Słoneczka” lub innego rozwiązania w celu zapewnienia 

dobrej widoczności dla kierowców.  

 

Dyrektor Przychodni w Łojkach P. Olszewska stwierdziła, że Radca Prawny nie zgłaszał 

w Sądzie odroczenia rozprawy.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że dokumenty zostały złożone 

do Sądu, z jej strony jest wola zawarcia ugody.  
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Mieszkaniec ulicy Nadrzecznej poinformował, że przystanek autobusu linii 151 położony jest 

przy lesie. Zimą dojście do przystanku jest utrudnione, ponieważ droga jest nieodśnieżona. 

Wieczorem jest ciemno i niebezpiecznie. Wnioskował o przedłużenie linii autobus nr 152 

do przystanku przy ul. Wręczyckiej obok mostu, aby dzieci i inni pasażerowie mieli bezpieczne 

dojście do przystanku. 

Prosił również o dokończenie asfaltu na ul. Nadrzecznej w kierunku ul. Cisiańskiej.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk przypomniała o terminowym składania 

oświadczeń majątkowych oraz podaniu informacji o dyżurach.  

Poinformowała o zaproszeniach, które wpłynęły dla radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Hreczański odczytał pismo Starosty Powiatu 

w Częstochowie o możliwość zgłaszania kandydatów o przyznanie Statuetek Starosty 

Częstochowskiego.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Rećko odczytał gratulacje dla radnych od Posła na Sejm 

Pana Jerzego Sądeli w związku z uzyskaniem przez nich mandatu radnego. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że środa jest dniem otwartym 

dla mieszkańców.  

 

Ad pkt. 19 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła II sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała           

          Przewodnicząca  
Iwona Gawlik         Rady Miejskiej  

           

Edyta Mandryk 

 

 


